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Indre By Lokaludvalg drøftede cykelgade-konceptet i sit møde den 9. 

november 2023. 

 

 

Lokaludvalget bad mig foreslå en evaluering af cykelgaderne i 

Vestergade og Vendersgade, hvori de faktiske forhold for cyklisterne 

sammenlignes med visionen for gaderne, som de fremgik af de 

politiske beslutninger om at anlægge dem. 

 

Derudover bad lokaludvalget mig foreslå, at Teknik- og 

Miljøforvaltningen arrangerer en cykelkonference for alle 

lokaludvalg. Hensigten med konferencen kan bl.a. være at få afklaret 

fælles problemstillinger på cykelområdet på tværs af byen, set med 

brugernes øjne. 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

Indre By lokaludvalg 
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